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Protokół Nr 8/J020
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej odbytego

w dniu 22 października 2020 roku.

' Ad. pkt I

Posiedzenie Komisji otworzyŁ PrzewodnrcZqcy Grzegorz Baran na
wstępie witając wszystkich członków.
Stwierdził, ze na stan 5 członków zgodnie zlistq obecności w posiedzeniu
:u'dztat bterze 5, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych decyzji.

Lista obecności stanowi za|ączniknr 1 do protokołu.

Następnie Przewodnl,cz4cy Komisj i powitał:

- Henryka Koniecznego - Wójta Gminy Fałków
- Krystynę Wedlechowicz - księgowq Publtcznego Za\<ładu opieki Zdrowotnej

w Fatkowie
- Ilonę Michalsk4 - inspektora w UG w Fatkowie

Lista obecności stanowi załączniknr 2 do niniejszego protokołu.

Ad. pkt 2

P rz ewo dn i czqcy Ko mi sj i zap o znał z ebr any ch Z prop o no w anym
porzędkiem posiedzenlajednocześnie proszęc w imieniu wójta o przyjęcie do

PorzQdku obrad punktu nr 6 o brzmieniu ,,tozpatrzenie projektu uchwały w
sprawie dopłat do grup taryfowych odbiorców ustug wodoci4gowych oraz usług
kana|tzacyjnych na teręnie Gminy Fałków ,' .Porzqdek został jednogłośnie
przyjęty w następuj 4cym brzmieniu :

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.
2. P rzyj ęcie porzqdku po sied zenia Komi sj i.
3.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji z dnta 30 września

2020 roku.
4. ocena realtzacjt inwestycji prowadzonych pTzęz Gminę.
5. ocena gospodarki finansowej Publicznego Zakładu opieki Zdrowotnej

w Fatkow|e Za3 kwartały 2020 roku.
6. Rozpatrzęnle projektu uchwaty w sprawie dopłat do grup taryfowych
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odbiorców usfug wodocięgowych oraz usług kartallzacvjnych na terenie
Gminy Fałków.

7. Sprawy róznę.
8 . Zakonczenie p o si edzenia.

Ad. pkt 3

Do protokołu z posiedzenia Komisji odbyego w dniu
30 września 2020 roku radna Agnieszka Zęnka - Zganiacz wniosła uwagę'
ze swoję wypowiedziq zaprotokółowanę w punkcie 6, w zdantu 2 i 4
podsumowała stanowisko całej komisji' nie była to jej subiektywna Wypowl'edź.
Protokół przyj ęto czter ęma gło sami,,Za,' i j ednym,,przeciw'

Ad. pkt 4

Na początku tego punktu gł.os zabrał Wójt Gminy Fałków - Henryk
Konieczny, który zapoznał. Komisję na jakim etapie znajd,ąq się realizowane
inwestycje.
Stwierdził on, Że remonty na odcinkach dróg powiatowychzostały już
zakonczone, odebraneprzęZ powiat, gmina ptzekazata dla powiatu
dofinansowanie zgodnie z zawartymi umowami. Co do dróg gminnych to
zostały juźz zakońCzone remonty na odcinkach : jedna droga w kierunku
Greszczyna i druga droga na odcinku Skórnice - Plęskowice. Były to remonty z
przepustami, barierkami, odebrane komi syj nie.
Co do dróg rolnl'czych - zdantem wykonawcy zostały wyremontowane dobrze,
natomiast naszytnzdaniem te prace wykonane sqźIe.
W tym miejscu na salę obrad przybył. inspektor Paweł Pękala, który przejqt głos
dopowiad ajqc o prowadzonych inwestycj ach. Pow tedział między innymi' ze
w Sprawach inwestycyjnych odbyło się 14 postępowańprzetargowych 

' 
z

których 12 zadań zostało zakontraktowanych, natomiast dwa postępowania
uniewazniono. .

Pan Pękalaprzygotował tabelę' która przedstawla: zamówienie zadania, wartość
szacunkowę W złotychi euro, tryb postępowania, numęr ogłoszenia w
Biuletyni ę Zamówień Publicznych, termin składania ofert, ilość zł.oionych ofert,

Iiczbę ofer1 wykluczonych, Iiczbę protestów, datę zatwierdzenia wyniku
wyboru, cenę wybranej najkorzystniejszej oferty brutto i netto, nazwę
wybranego wykonawcy zadania, datę zawarclaumowy' termin wykonania i
uwagi.
Tabela ztymi danymi stanowi załączniknr 3 do protokółu.



Ad. pkt 5

ocenę go spodarki fi nansowej Publi cz,'.go Zakł.aduopieki Zdrowotnej
w Fałkowlę za 3 kwartały 2020 roku przedstawiła księgowa ZaHaduPant
Krystyna Wedlecho wicz.
Przygo tow ana I pr zedłoŻona Komi sj i pi semna i n formacj a stanowi
załącznikNr 4 do protokółu.

Ad. pkt 6

W tym punkcie inspektor ds. wodocięgowych i kanaltzacyjnych llona
Michalska zwoznała Komisj ę z projektem uchwały w sprawie dopłat do grup

taryfowych odbiorców usfug wodoci4gowych oraz ustug kanalizacyjnych na

terenie Gminy Fałków. Uchwała została opracowana na podstawie decyzjt
Państwowego Gospodarstwa Wodnego ,,Wody Polskie''. Zgodnie z niq dopłata
do kazdego m. sprzedanej wody dla I-ej grupy taryfowej obejmuj4cej
gospodarstwa domowę od 02 listopada2020 roku ma wynosió |,32 zł + VAT'
natomiast dopłata z budzetu gminy do grupy taryfowej K1 obejmujęcej
wszystkich odbiorców odprowadzajqcych ścieki kanaltzacj4 W wysokości 5,46
+VAT do kazdego sprzedanego m'.

Ad. pkt 7

W tym punkcie gŁos zabrał. Przewodntczqcy Komisji Grzegorz Baran, który
stwierdził, Że wyremontowane drogi gminne sę w opłakanym stanie. Mimo, ze
wykonawca wykorytował je, wykonał pobocza, to drogi ,,rozjezdiajq się'' w
trakcie ich uzytkowania.
W tym miejscu Pan Wójt wyjaśnił, ię drogi jeszcze nię SQ odebrane.
Wykonawca zgłosit je do odbioru, ale te drogi muSZQ byó poprawione.
Wykonawca argumentuje, ze maszyna równomiernie rcztoiyła kruszywo, ale
my w takim stanie dróg nie odbierzemy. Na jutro został. wezwany wykonawca i
będziemy z nim rozmawiać, ze dok4d drogi nie zostan4 odebrane, my nie
zapłacimy za takqj ako śó robót.
Następnie wypowiedź uzupełnił Zastępca Wójta Krzysztof Bajor, ktory
stwierdził, Że był. na tych drogach i wldział, Że sq źIe zrobtone. W zwi4zku z
powyzszym zadęklarował osobiste zaangaŻowanie się w dokładne poprawki
remontowanych odcinków i dopilnowanie poprawek przed odbiorem.
W dalszym ci4gu posiedzenia Przewodnicz4cy Komisji Grzegorz Baran zap7Ąał,

dIaczegojest taka wąska droga w olszamowicach. odpowiedztał Z-caWójta, ie
prawdopodobnie mieszkańcy weszli dzl'ałkamt w teren drogi.
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Wójt Gminy uzupełnił, ze mteszkańcy weszli w tęren przy ,,choinkach'' w
Czermnie, przy Szkolę Podstawowej w Czermnl'ę, w Gustawowie. Dawniej nie
przylctadano wagi do stanu prawnego zajmowanych dziatek.
Następnie radny Jarosław Kaczmarek zapytał d|a czego droga Gustawów
Stanisławów finalnie ma być ukończona dopiero w kwietniu}}2l roku.
odpowiedział' Inspektor Pękala, Że zamawiajqcy Zawszę musi wywazyc termin
ukończenia zadania do wartośct zamówienia. Tęraz mamy niewdzięczny okres,
jesienno - zimowy. Gdybyśmy dali wykonawcy wcześnlejszy okres to np. przez
zamarznlęcie gruntu nie mógłby on tego wykonaó. Pozatymz reguły tm dŁuŻszy
jest okres wykonania, tym ceny za wykonanie s4 mniejsze.
W tym miejscu Pan Wójt poinformował, Że zna|eźliśmy się w bardzo cięzkiej
sy.tuacji przy konstrukcji budzetu na przyszły rok, poniewaz pomniejszono nam
subwencję oświatowę o ponad 1 409 000. Będziemy interweniować
w Ministerstwie Finansów dlaczego tak się stało.

Następnie Pan Wojt powiedział , ze zgodnle z wczęśniejszymi sygnałami
okazuje się, ie braknie nam środków by wypłació wykonawcy Za odbior
odpadów komunalnych od mieszkańców. W porównaniu do danych z roku
2018' które postuzyły nam do opracowania specyfikacji w postępowaniu
przetargoWYffi' mieszkańcy wyprodukowali SzacowanQ ilość odpadów W
pierwszych trzech kwartał.ach bieźzqcego roku. Zabraknie nam środków około
160000 zł do zamknięcia roku. Będziemy musieli w takiej sluacji podnieśó
stawkę opłaty od mieszkańców w przyszłym roku, jednakze za ten rok Pan
Wójt Zaproponował dopłacić rcinicę zbudŻętu gminy.
Stanowisko radnych było jednomyślne w tej kwestii, by dofinansować braki w
gospodarowania odpadamt zbudietu gminy, wszyscy radni byli ,,2a".

Następnie przewodnrcZqcy Komisji zapoznał' wszystkich z pisemn4
odpowiedzi4 z dnia 09.10.2020 T, Przewodniczqcego Rady Gminy Piotra
Gonerki na pismo dnia 14 września 2020 r. Państwa Marioli i Henryka
Koniecznych.

" Wszystkim zebranym została równiez odcz5Ąana uchwata Nr
vIIIl25l2020 Zgromadzenta Staropolskiego Zwiqzku Gmin i Miast z dnia 24
sierpnia 2020 roku w sprawie ustalenia wysokości składki na pokrycię kosztów
kwalifikowanych Zwr4Zanych z rea|tzacj4 projektu ,,oZE dla mieszkańców gmin
SZGiM''.

Ad.pkt 8
W zwl4zku ze zrealtzowaniem porzędku posiedzenta Przewodnlcz4cy

Komi sj i podziękował wszystkim za udziaŁ t zamknqł po si edzenie.
Na tym protokół zakonczono.

Protokołował"a:
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